

供应商：中国石化仪征化纤有限责任公司

认可日期：2024 年 12 月 11 日

认可有效期：2026 年 12 月 31 日

关于：瓶级切片的有条件技术认证-续认可

BG85 (IV:0.869)-用于汽水类产品, Picasso NO:5446719

BG85H (IV:0.869)-高吸热切片, 用于汽水类产品, Picasso NO:5103991

BG80 (IV:0.80)-用于水类及无菌产品, Picasso NO: 5083457

BG801 (IV:0.80)-用于热灌装类产品, Picasso NO: 5446720

BG80L (IV:0.78)-液相增粘, 用于水类产品, Picasso NO: 5425304

基于生产使用的初步满意结果, 我司现给予中石化仪征化纤有限责任公司有条件技术认证的续认可, 供应 S1、S2、S3、S4、S5 线生产的主题切片给我司已认可的瓶胚/瓶子生产商生产 PET 瓶胚/瓶子用于我司指定产品。本认证附带条件如下:

1. 各认可瓶胚厂和吹瓶厂首次正式使用主题切片前, 必须先行获得我司同意并通过技术认证 (瓶胚及瓶子) 测试。
2. 贵司有责任将每月供应我司系统使用的切片的数量通知我司。
3. 认可瓶胚生产商首次使用主题切片时, 贵司有责任派员提供协助, 以确保生产条件符合要求, 而且各项物理性能测试都能满足我司要求。
4. 所有主题切片的外包装, 必须附有清楚的说明, 包括: 切片编号、生产日期、批号及生产商名称。
5. 基于各项测试是基于指定线生产主题切片进行的, 如果今后切片的原材料、成份、生产程序或生产线有改变时, 必须另外进行有关的技术认证程序。
6. 必须按提供给我司的配方表 (2014 年 12 月 23 日版本)、BG80L (2018 年 6 月 5 日版本) 进行生产。如有改动, 需得到我司书面同意。
7. 每批货需按提供原料批号单, 并确保批号的连续性。

To: Sinopec Yizheng Chemical Fibre Limited Liability Company

Subject: English translation of the approval letter issued on Dec 11, 2024

Conditional Approval for Bottle Grade PET Resin-extension approval

BG85 (IV: 0.869) - For Sparkling Product (Picasso NO: 5446719)

BG85H (IV: 0.869) - Fast Reheat Resin for Sparkling Product (Picasso NO: 5103991)

BG80 (IV: 0.80) - For Water and Aseptic Product (Picasso NO: 5083457)

BG801 (IV: 0.80) - For Hot Fill Product (Picasso NO: 5446720)

BG80L(IV:0.78) – Melt-to-Resin, For Water Product (Picasso NO: 5425304)

Based on the satisfactory application results obtained, we can now grant a conditional extension approval to Sinopec Yizheng Chemical Fibre Co., Ltd. to supply subject bottle grade PET resin produced by line no. S1, S2, S3, S4 and S5 to our approved PET preform/bottle suppliers for the manufacturing of PET bottles for specified products, for use by our bottlers within China Division. This approval is conditional on the following criteria:

1. Before using the subject PET resin, PET preform/bottle supplier should get an authorization from the Coca-Cola China Business Unit.
 2. It is the responsibility of Sinopec Yizheng Chemical Fibre Limited Liability Company to report the monthly quantity of the subject resin supplied to our authorized PET preform suppliers.
 3. Sinopec Yizheng Chemical Fibre Limited Liability Company should send their technical representatives to our authorized preform suppliers to provide assistance during the initial use of the subject resin to ensure the production conditions and physical performance meet our requirements.
 4. The packing of the subject PET resin must be attached clearly with resin type number, production date / lot number and name of manufacturer.
 5. Since the evaluation is based on using the subject PET resin, any proposed changes on raw materials, formulation and/or manufacturing process shall require a separate authorization by the Coca-Cola China Business Unit.
 6. Sinopec Yizheng Chemical Fibre Limited Liability Company must follow the MCARF of March 20, 2012 (BG 80L is June 5, 2018) to produce the subject PET resin. Any proposed changes will require a written authorization by the Coca-Cola China Business Unit.
 7. Each batch of resin must attached with Certification Of Analysis (COA) and ensure the batch number is continuous.
-

备注:

- 1、 黑斜体字的部分为最新变更内容;
- 2、 本认证替代发布之日前所有版本认可信。